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 שלום ושבוע טוב לכולם,  

ולצד כל נמשכת במלוא עוזה בדרום ובצפון. ש ומלחמה חטופים שעדיין לא שבו הבייתה 132-ותקומה , ימים מורכבים של זכרון

 עסקנו בנושאים הבאים:המשכנו ו זאת 

 הצוות המקצועי נפגש  עם אורי צוק בר, שמרכז את הנושא , השבוע –פיצויים במסלולים "הוורודים" המשך עבודה על ה

. במקביל התקדמנו מסלולים לענף תפוח אדמה, גזר וחיטה מוכןסיכום הכל החומר הנדרש למטעם משרד החקלאות וכעת 

גם בשבוע שעבר  לאחר ישיבה בנושא וכעת מכינים את הנתונים לקראת כתיבת המתווה. למרות בקשתי , גם בענף הפטם

על אף שהוא שבוע  ,. אנו מקווים שבשבוע הקרובלמולםלא התקיימה פגישה עם אנשי מס רכוש ולא חלה כל התקדמות 

שהכינו בועז סופר ם. הסימולטורים תתקיים ישיבה ונצליח סוף סוף להתקדם בעוד מתווה לטובת החקלאי ,עבודה קצר

לסייע  במטרההועברו לאישור מס רכוש ואנחנו מקווים שהם יפורסמו לחקלאים באתר של משרד החקלאות בהקדם ואנשיו 

נקיים מפגשי זום להסביר כיצד ממלאים אותם ואיך מגישים את  כאשר ניתן יהיה לפרסם אותם . לפיצוייםבהגשת הבקשות 

    התביעות. 

את ההישגים האחרונים הקיבוציים והצגנו להם האזוריים בישיבת הנהלה של הארגונים  השתתפנושעבר, אילנה ואני  שבוע

את הסטטוס של בנוסף הצגנו . המתווים הוורודים הענפיים שנותר להכין ומהםענפים קיימות בעיות בנושא. פרטנו באילו 

  התיקון לחוק המים והתקדמות הטיפול בהסכם המים.

 

  תכן לחוק זה על החלקאות הישראלית, אנו פועלים ללא ילאור ההשפעה שת -במזון אימוץ התקינה האירופאית להרפורמה

. בישיבה החוקוועדת בריאות לישיבה ראשונה בה הציגו את  התכנסה . השבועושא מסדר היום החקלאילאות להסיר את הנ

של משרד החקלאות שעוסק המקצועי הבכיר  והצוות  וכן מנכ"ל משרד החקלאות שר הבריאות ומנכ"ל המשרדהשתתפו 

. המתחזקת לאור החוק המוצע את האי ודאות הקיומית של ענף החקלאות בישראל,בישיבת הוועדה  הדגשנו .בנושא זה

שמהווים איום קיומי על החקלאות ולחילופין להתמקד בחיזוק  ,לבטל את כל הסעיפים בחוק בישיבה לחברי הכנסתפנינו 

רגולציות  14את ההשפעה של החוק יחד עם אנשי מקצוע ואלה מצאו  בחנההתאחדות הכי  ציינו. החקלאות המקומית

 יומה של חקלאות ישראלית ולהבטיח את ביטחון המזון.טל לאלתר כדי לאפשר ק, ושאת חלקן יש להחקלאותשמשפיעות על 

מה  בפני חברי הוועדה הדגשנוחקלאות ותעשייה.  -הרפורמה הזו תביא לפגיעה קשה בייצור המקומי על פי הבדיקה שלנו 

שכל הרפורמות שנעשו פגעו קשות  והעובדהאת הפגיעה הקשה בגידולי השום והזיתים לשמן  –עבר הקרה עם רפורמות 

 בחקלאות ולא הורידו את יוקר המחיה .

אהדה והכרה  ,אוזן קשבתח"כ יוני משריקי )ש"ס(. מצאתי אצלו  ,עם יו"ר הוועדהביום ד' נפגשתי כהכנה לישיבת הוועדה, 

על הפגמים שקיימים לתפיסתנו בחוק. אני מאמין הסברתי  ח״כ משריקיעם החקלאות הישראלית. בפגישה בחשיבות 

. אנחנו נמשיך ונפעל בשיתוף הדרושיםשאנחנו מסוגלים להשפיע על חברי ועדת הבריאות להסכים לאשר את השינויים 

 . את הפגיעה של החוק בחקלאות הישראלית  לצמצמםפעולה של כלל המגזר החקלאי ככל יכולתנו, במטרה 
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כגוף המאגד את כלל הארגונים  ,חקלאי ישראל אחדותהת ,עדכון האחרוןבכפי שעדכנתי ום וכחלק מהמאמצים שלנו בתח

התקיימה  וע, ואכן השבכדי שיסייע לנו מבחינה מקצועיתפייקובסקי זאב  רד"את שירותיו של היועץ  השכרהחקלאיים, 

אם הרפורמה  ,הרבה בכל המישוריםבעייתיות בה הציג את ממצאי העבודה שבצע ואת הפגישה עם ד"ר זאב פייקובסקי 

 .  תאושר בקריאה שניה ושלישיתהזו 

מסרים העיקריים בהאירגונים  ושיתפנו את  עמדת ההתאחדותהתקיימה גם פגישה עם הלובי החקלאי בה הצגנו את בנוסף 

ולהציג את הבעיות והפערים  נועמדתכדי להסביר את בחברי וועדת בריאות לפגוש את כלל במקביל אנו מנסים  שלנו.

הנהלת ועם התקיימה גם פגישה עם הנהלת איגוד תעשיות המזון במקביל . המקומיתלחקלאות  בחוק המוצעשקיימים 

שיינים במטרה לפעול במשותף בנקודות שבהן יש איגוד תעשיות הכימיה ,הפרמצבטיקה ואיכות הסביבה בהתאחדות התע

  לנו ולהם אינטרסים משותפים לביצוע שינויים בחוק .

  שר  לבין שר העבודה התיאלנדי בין המתקיימים דיונים ב– הסרת המגבלה של הגעת עובדים זרים מתיאלנד לישראל

במסגרת  להסיר את המגבלה על הגעת עובדים זרים מתיאלנד לישראלעלה הצורך  יואב בן צור, הרב , יהעבודה הישראל

מתנהלים הדיונים באוקטובר.   7 -לאחר השהוטלה ע"י ממשלת תיאלנד , מגבלה ההסכם הבילאטרלי בין שתי המדינות

לשגרה ונוכל לחזור  ששתי הממשלות יגיעו לסיכומים במהרה. אנו מקווים ליישוםעדיין אין לוח זמנים אך , תחיובי במגמה

  .  הצומח להתאושש ולצאת מהמשבר שבו הם היו נתוניםלענפי  יסייעו , ש בתחום העובדים הזריםמלאה 

את לקרוא  ניתן . ובו הסבר על סוגיית העובדים הזרים והפתרונות שנתנו בעניין  מאז תחילת המלחמהבמקביל הכנו דף 

 . הדף כאן

 

  קיימנו ישיבה נוספת של וועדת היישום של  ביום חמישי שעבר  -  2006ושנת  2018משנת  םיהסכם המשל וועדת יישום

ואנו  משמעותית חלה התקדמות .הכספים שמגיעים לחקלאים בגין יישום ההסכםבמטרה להתקדם בקביעת הסכם המים 

תקווה שאכן הקשיים הבירוקרטיים בין משרד החקלאות והאוצר יפתרו והכספים המגיעים לחקלאים יגיעו ליעדם כמה שיותר 

  . וועדות היישום החלטות של  דפי העידכון הקרובים נמסור סקירה מפורטת מבאחד  .מהר

במיוחד בשנה זאת. מדי שנה יום משמעותי  לחללי מערכות ישראל ונפגעי פעולות האיבה.יום הזכרון מחר נציין את לסיום,  

בתקווה שיום העצמאות הקרוב יחזק אותנו בתקווה  ומאחל , בשם ההתאחדות אני שולח את תנחומינו לכל משפחות הנופלים

 לחזרת כל החטופים מהשבי ולחזרת כל תושבי חבל תקומה ,הגליל העליון והגליל המערבי לביתם במהרה.

 

 דורמן   אורי                                  

                                                           

 מזכ"ל התאחדות חקלאי ישראל        

 

https://drive.google.com/file/d/1CoFO9kJywUBD73x_R5ajp_MZ6DQAyEaA/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1xlryvTZ3wtCVA6eXCJajiS9g1pqc-lXQ/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1xlryvTZ3wtCVA6eXCJajiS9g1pqc-lXQ/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1sc1EjH2YhRd10cWk_VeSMDJds7Z50KDS/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1sc1EjH2YhRd10cWk_VeSMDJds7Z50KDS/view?usp=sharing
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 התאחדות חקלאי ישראל יו"ר -עמית יפרח  :העתק


